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Zápis z jednání komise č. 8 

 

Datum konání: 24. 3. 2021 

Místo konání: on-line prostřednictvím Zoom Meeting  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Eva Kostihová, Michal Kůřil, 

Radovan Löffler, Martin Mrkus, Štěpán Němec, Miroslava 

Pozděchová Knotková, Mgr. Erik Schovanec 

Omluveni: Mgr. Ivana Řezáčová  

Nepřítomni:  

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Štěpán Němec 

Čas jednání: 16.00 – 17.00 h 

Program jednání:  

 

1. Projednání žádostí o dotace z dotačního programu na podporu sportu pro rok 2021  

2. Schválení návrhu finančních příspěvků k jednotlivým žádostem 

3. Projednání individuální žádosti J. Havalové 

4. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na osmém, tentokrát vzhledem 

k okolnostem poněkud netradičním zasedání sportovní komise, stanovil zapisovatele (J. Jelínková) 

a ověřovatele zápisu (Š. Němec) a seznámil členy SK s programem jednání. 

Předseda SK představil přítomným novou členku komise paní Mgr. Evu Kostihovou, která 

nahradila dosavadního člena Ing. Tomáše Čadu.  

 

1. Projednání žádostí sportovních organizací 
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Předseda připomněl základní informace k programovým dotacím – k pokrytí žádostí v dotačním 

programu na podporu sportu pro rok 2021 byla původně schválena částka 2 700 000 Kč, která 

ovšem byla při úpravě rozpočtu zkrácena na 2 100 000 Kč. Celkem se sešlo 26 žádostí, některé 

organizace podaly více žádostí. Předseda přítomné seznámil s průběhem jednání hodnoticí 

skupiny, které se konalo dne 23. 2. 2021, okomentoval priority, k nimž je přihlíženo v rámci 

hodnoticích kritérií (využití městských sportovišť, adekvátnost rozpočtu, vícezdrojové financování 

a především počet dětí v klubu), zmínil výsledky auditní kontroly a vysvětlil způsob přepočítávání 

udělených bodů na výslednou navrhovanou částku. Poté představil tabulku návrhu hodnocení 

žádostí jako výstup z této schůzky. Zmínil rozdíl mezi požadavky žadatelů (celkem cca 5 mil. Kč) 

oproti reálným možnostem dotačního programu (2 100 000 Kč).  

Poté předseda požádal přítomné, aby se jednotlivě vyjádřili, zda žádosti prostudovali, zda 

s návrhem souhlasí nebo navrhují některou z žádostí přebodovat. Všichni členové s předloženým 

materiálem souhlasili, přebodovat žádnou z žádostí nepožadují. M. Kůřil požádal o vysvětlení 

bodování k žádosti č. 8 a R. Löffler k žádosti č. 17. Předseda komise požádal o sdělení tajemnici 

komise, doplnění podala také vedoucí OŠK. Pan Kůřil i pan Löffler zdůvodnění hodnocení 

akceptovali. 

 

Vzhledem k tomu, že po součtu navrhovaných částek zbývá k přerozdělení 1 000 Kč, vyzval 

předseda členy komise k diskusi, kterému žadateli tuto částku přidělí. Většina podpořila návrh 

M. Mrkuse přidat zmíněnou částku žádosti č. 24, výsledný návrh dotace tedy bude 26 000 Kč. 

Následně nechal předseda o tomto návrhu hlasovat. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

 

2. Schválení návrhu finančních příspěvků k jednotlivým žádostem 

 

Vzhledem k tomu, že již nikdo z členů nevznesl další podnět do diskuse, vyzval předseda SK 

k hlasování o návrhu částek přidělených žádostem o dotace z rozpočtu města. 

 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2021 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

3. Projednání individuální žádosti J. Havalové 

Předseda SK navrhl udělení částky 5 000 Kč, vysvětlil motivaci k této výši dotace a nechal 

o tomto návrhu jednotlivě hlasovat. Většina členů sportovní komise však zhodnotila žádost jako 

neopodstatněnou (sport dospělých, nijak finančně náročný, je v možnostech většiny platit takové 

výdaje).  

Hlasování: 2 – 6  – 0  Návrh byl zamítnut. 
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Sportovní komise navrhuje udělit žadatelce J. Havalové individuální dotaci ve výši 0 Kč 

z důvodu prioritní podpory sportovních aktivit dětí a mládeže. 

 

4. Různé 

Na závěr inicioval předseda komise diskusi o využití loňských dotací, kdy spolky nefungovaly 

jako za běžných podmínek, přesto spotřebovaly většinu peněz udělených na činnost, je tedy 

diskutabilní, zda bylo dbáno na dodržení účelu dotace. Vedoucí OŠK konstatovala, že některé 

dotace byly vráceny pro nekonání plánovaných aktivit, mnohé spolky však peníze použily na 

nákup materiálu, který byl v předchozích letech nedosažitelný. Jednalo se tak o přesuny např. 

z dopravného na materiál, což pravidla nezakazují a audit vyúčtování v této podobě schválil. 

Následovala krátká diskuse, do které se zapojili také M. Pozděchová, E. Schovanec nebo 

M. Mrkus. 

Poté předseda poděkoval všem za pozornost, účast a příspěvky do diskuse a osmé jednání 

sportovní komise ukončil. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2021 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

Sportovní komise navrhuje udělit žadatelce J. Havalové individuální dotaci ve výši 0 Kč 

z důvodu prioritní podpory sportovních aktivit dětí a mládeže. 

(Zamítnut návrh udělit žadatelce dotaci ve výši 5 000 Kč:  Hlasování: 2 – 6  – 0) 

 

Přílohy:  

1 Program na podporu sportu – návrh SK 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

 

Ověřil: Štěpán Němec 


